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Kaj naj zaželim letošnji izdaji Ujme ob odhodu med bralce? 

Predvsem srečno, z upanjem, da bo večina tistih, ki jo bodo prebirali, našla 
v njej čim več koristnega in uporabnega znanja za svoje delo. 

Upam si reči, da sta lansko in letošnje leto nekakšna prelomnica za vse, ki se 
ukvarjamo z zaščito in reševanjem na katerem koli delu te pestre dejavnosti. 

Zakaj? 

Predvsem zato, ker poskušamo postopoma zaokrožiti celovito podobo sistema 
zaščite in reševanja tako, kot smo ga opredelili v temeljnih razvojnih usmeritvah. 
Želimo sistem, ki bo sodoben, racionalen, ki se bo znal učinkovito odzivati na 
vse nevarnosti, s katerimi se človek srečuje ob naravnih in drugih nesrečah, pa 
tudi v razmerah, kakršne smo spoznali v procesu našega osamosvajanja. 
Želimo sistem, ki bo primerljiv z iskanji perspektive zaščite in reševanja v 
razvitem svetu, pri čemer pa seveda ne smemo pozabiti lastnih izkušenj in 
danosti slovenskega prostora. 

Če je bilo preteklo leto namenjeno predvsem razčlenitvi posameznih vprašanj 
zaščite in reševanja ter pripravi izvedbenih predpisov, ki so omogočili začetek 
reorganizacije, potem je leto 1993 tisto, ko bi morale biti sprejete sistemske 
rešitve tudi v parlamentu. Mislim zlasti na izhodišča zasnove nacionalne 
varnosti, katerih del je namenjen tudi zaščiti in reševanju, na zakon o varstvu 
pred požari, ter o gasilstvu, pa tudi na poseben zakon o zaščiti in reševanju. V 
parlamentarni razpravi so se številne zakonske rešitve kot so predpisi o varstvu 
okolja, o gozdovih in drugi. Na ta način bomo postopno postavili dolgoročnejše 
temelje za naše delo in temu bo prilagojena tudi reorganizacija civilne zaščite. 
Seveda ni moč reči, da se ne bomo srečali z novimi problemi, pa tudi dilemami. 
Razprava o lokalni samoupravi se je šele začela, nedorečeno je organiziranje 
državne uprave in še bi lahko naštevali področja, ki neposredno vplivajo na 
organizacijo in delovanje zaščite in reševanja tako pri preprečevanju nastanka 
nesreč in izvajanju zaščite in reševanja kot pri odpravi posledic. 

Upam in želim, da je tudi letošnja Ujma sestavni del teh prizadevanj, obenem 
pa bogat in ustvarjalen pregled znanja, izkušenj in razmišljanj, kaj storiti in kako, 
da bo življenje in delo varnejše. 


